
A Zalaegerszegi Sport- és Tan-
uszodában a kormányszóvivõ el-
mondta, hogy nem elõször jár Za-
laegerszegen, hiszen a Mindszen-
tyneum átadásán is részt vett. Ki-
emelte, hogy jó döntés volt támo-
gatni az uszoda átalakítását a Mo-
dern Városok Program keretében,
mert a visszajelzések azt igazol-
ják, hogy igény van a modern inf-
rastruktúrára a vármegyeszékhe-
lyen. 

– A kormánynak az a hozzáál-
lása, hogy a vidéket továbbra is
erõsíteni kell. Azt gondoljuk, hogy
a vidéki élet és az a minõség, ami-
lyen életet itt lehet élni, az érték,

és azért támogatandó. Nem volt
egyszerû dolgunk az elmúlt né-
hány évben, de most már eljutot-
tunk oda az elmúlt hónapok, évek
erõfeszítésének köszönhetõen,
hogy a számokon is látszik, hogy
leszorítható 10 százalék alá az inf-

láció. Tehát a gazdaság kezd talp-
ra állni az idei évben – mondta
Szentkirályi Alexandra. – Zala-
egerszeg és a térsége ebbõl a
szempontból kiemelt fontosságú,
hiszen itt komoly beruházások vol-
tak és vannak folyamatban. Nyil-
ván a kormány továbbra is ott áll
azok mellett a cégek vagy éppen
önkormányzatok mellett, amelyek
a jövõbe akarnak fektetni. 

A kormányszóvivõt Vigh László
országgyûlési képviselõ és

Balaicz Zoltán polgármester is el-
kísérte, aki elmondta, hogy a vá-
rosnak szüksége van az állami és
kormányzati forrásokra, amelyek
nélkül az önkormányzat hasonló
mértékû és nagyságú beruházá-
sokat nem tudna megvalósítani. 

– Az ilyen találkozási lehetõsé-
gek további tárgyalási pontokat
nyitnak, hogy egyfelõl megismer-
tessük a megvalósult fejlesztése-
ket, részben pedig szót váltsunk
az esetleges további elképzelé-

seinkrõl, hiszen Zalaegerszegen
ezek a beruházássorozatok nem
állnak le, jelenleg is zajlanak, és a
jövõben is számos elképzelésünk
van, amelyet szeretnénk megvaló-
sítani. Több indul majd 2024-ben,
van, ahol éppen most közbeszer-
zési eljárások vannak, és nagyon
bízom benne, hogy ezután is szá-
míthatunk a kormány támogatásá-
ra – mondta a kormányszóvivõ lá-
togatásával kapcsolatban Balaicz
Zoltán.

A sajtótájékoztatón Balaicz Zol-
tán polgármester bevezetéskép-
pen felidézte, hogy az 1990-es
években még a Dísz téri Aranyka-
pu jelentette az adventi hangula-
tot, mely a 2010-es évekre már
kissé idejétmúlttá vált. 2015-ben
újított a város, létrehozva az
Egerszegi advent programsoroza-
tot, melyhez különbözõ látványele-
mek is társulnak.

A polgármester azt is elmondta,
hogy az elõzõ néhány évben saj-
nos nem úgy ünnepelhettünk,
ahogy szerettük volna, hiszen
elõbb a világjárvány, majd az ener-
giaválság miatt maradt el a ren-
dezvény. Vagy ha el nem is ma-
radt, csak nagyon minimalizált for-
mában valósulhatott meg a prog-
ramok egy kis része. Idén viszont
minden eddiginél nagyobb rendez-
vénysorozatra készülnek, melyet
új látványelemek kísérnek, sõt
újabb helyszínek is bekapcsolód-
nak a kavalkádba. Mindez egy iga-
zi összefogás révén valósulhat

meg, hiszen a helyi vállalkozók
12 millió 300 ezer Ft támogatást
adtak az adventi programok lebo-
nyolítására, a szervezésben pedig
szinte minden városi intézmény és
egyesület részt vett valamilyen for-
mában. A szervezés motorjai
Flaisz Gergõ, a Keresztury VMK
igazgatója, és Kelemen Attila, a
Zalaegerszegi Rendezvényszer-
vezõ Kft. ügyvezetõje voltak.

A részletekkel kapcsolatban el-
hangzott: újra felépülhet a jégpá-
lya, a Dísz téren ezenkívül új han-
gulati elemek teszik bensõsége-
sebbé, családiasabbá a hangula-
tot. A pavilonokat befelé forgatták,
és több ülõhelyet is kialakítanak. A
szökõkutat például körbeépítik,
mely így ülõalkalmatosságként
szolgál. A Tütübusz a városháza
elõtti térre költözik, ahol a város
karácsonyfáján túl még más izgal-
mas látnivalók is lesznek. A gaszt-
ronómiai kínálatot a megszokott
vendéglátóhelyeken túl a vizsla-
parki Piknik is gazdagítja. Az intéz-

mények részérõl pedig a Göcseji
Tudásközpont, a Zalaegerszegi
Múzeumok Igazgatósága és a
Tourinform-iroda is bekapcsolódik
a programokba, így érdemes lesz
az internetes oldalakat figyelni az
aktuális kínálattal kapcsolatban.

Flaisz Gergõ hozzátette: az
egyes városrészekben is lesznek
adventi ünnepségek, és az Art mo-
zi is készül karácsonyi filmekkel,
matinékkal. A Dísz téren pedig
minden hétvégén sztárfellépõk
várják az érdeklõdõket. Természe-
tesen nem marad el a hagyomá-
nyos adventi gyertyagyújtás sem. 

A vásár november 27-én nyit,
naponta 9–20 óráig várják a láto-
gatókat. Gasztronómia, ajándék-
tárgyak, valamint gyerekeknek és
felnõtteknek szóló programok ke-
rülnek a Dísz téri forgatag közép-
pontjába – mondta Kelemen Attila.
Emellett jótékonysági pavilonok is
lesznek, ahol adományokat gyûj-
tenek. Újdonságként két szelfi-
pont, valamint egy kivilágított kör-
hinta is színesíti a kínálatot. A pa-
vilonok hátoldalát pedig havas táj-
és városképek díszítik majd; így
varázsolva téli hangulatot az ad-
venti vásárnak (ha már manapság
kevés hó esik).
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JÉGPÁLYA, KÖRHINTA, ÚJ HANGULATELEMEK
HAMAROSAN INDUL AZ EGERSZEGI ADVENT

MEGÚJUL
A LEJTÕS UTCA

A Lejtõs utca egy szakasza
aszfaltos burkolatú. Jelen fej-
lesztéssel a további, rossz álla-
potú, kõzúzalékkal ellátott,
egyenetlen felületû útszakasz
újul meg közel 500 méter hosz-
szon, melynek végszelvénye a
Szeretet utcai csatlakozás. 

A tervezett út egyoldali esésû
és aszfaltburkolatú. A csapadékvíz
megfelelõ elvezetése érdekében
új, zárt csapadékcsatorna, víznye-
lõk, „K” és kiemelt szegély épül. A
közlekedésbiztonság érdekében a
helyszínen forgalmi tükör telepíté-
sére is sor kerül – hangzott el a
helyszíni bejáráson, ahol a részle-
tekrõl Balaicz Zoltán polgármester
és Szilasi Gábor, a térség önkor-
mányzati képviselõje beszélt. El-
hangzott: a gálafeji városrészben
az utóbbi években megújult a Céd-
rus és a Jázmin utca egy szaka-
sza, illetve a Bokor utca is aszfalt-
burkolatot kapott.

Természetesen a következõ
években is szeretnénk folytatni az
aszfaltburkolattal nem rendelkezõ
utcák fejlesztését, amibõl a vá-
lasztókörzetemben van még bõ-
ven – fogalmazott a képviselõ.

Minden eddiginél díszesebb, fényesebb és nagyobb szabású
lesz az idei Egerszegi advent – jelentették be a szervezõk kedden
délután a városházán.

2024-BEN TÖBB BERUHÁZÁS IS INDUL
SZENTKIRÁLYI ALEXANDRA KORMÁNYSZÓVIVÕ ZALAEGERSZEGEN

Zalaegerszegen tett látogatást Szentkirályi Alexandra kormány-
szóvivõ, hogy megtekintse az elmúlt idõszak fejlesztéseit. Prog-
ramjában a ZalaZone Jármüipari Tesztpálya, a Rheinmetall, a vá-
rosi uszoda, egy faipari cég és a Göcseji Tudásközpont megte-
kintése szerepelt.



Mivel helyben nincs síelési le-
hetõség (sõt, manapság már hó
se nagyon esik), ezért sokan
mennek (családok, baráti társa-
ságok) télen síelni Szlovéniába,
Ausztriába és más országokba
is. Emellett a zalaegerszegi is-
kolák minden évben szerveznek
sítáborokat a diákoknak, ezek
nagyon népszerûek, több szá-
zan vesznek részt a városból és
a környékrõl a táborokban.

Amikor terveztük az Alsóerdei
Sport- és Élményparkot, több
szakmai szervezettõl, sportkluból
és iskolától is kaptunk olyan javas-
latot, hogy az egykori napközis tá-
bor területén épüljön négy évsza-
kos, egész évben használható,
mûanyag borítású sípálya is – írja
Facebook-bejegyzésében Balaicz
Zoltán polgármester.

A pályának köszönhetõen bár-
mely korosztály, de különösen a
diákok, az év minden hónapjában
részt tudnak venni szakképzett ok-
tatók irányításával síoktatáson, el
tudják sajátítani akár az alapokat,
akár a komolyabb, haladó mozdu-
latokat, így sokkal rutinosabbak,
amikor elmennek síelni vagy
sítáborba, továbbá jóval kisebb az
esély, hogy balesetet szenvedje-
nek. A sípályának köszönhetõen
sok helyi gyermek tanulta már
meg ezt a mozgásformát, és biz-
tonságosan tudnak külföldön síel-
ni. A pálya nagyon hamar népsze-
rû lett, és õsszel sok diákcsoport
vesz részt oktatáson, készülve a
téli sítáborokra.

Hasonló küldetése van az új
uszodakomplexum tanuszodai ré-
szének is. 2022-ben Európában
44 ezren fulladtak vízbe a nem
megfelelõ úszástudás miatt, közü-
lük 27 ezren 5–15 éves gyerme-

kek voltak. Az a célunk, hogy min-
den helyi gyermek tanuljon meg
biztonságosan úszni, és sajátítsák
el az életmentés alapjait. Zala-
egerszegen elsõ körben 18 intéz-
mény kapcsolódott be az Úszó

Nemzet Programba 818 kisgyer-
mekkel. A gyerekek heti egy alka-
lommal, a tanévben összesen 36-
szor vesznek részt a tanuszodá-
ban úszásoktatáson. A program
teljesen ingyenes – fogalmazott.

– b. k. –

Az egyesület vezetõje, Mra-
kovics Miklósné, aki e jeles napot
saját költeményû soraival köszön-
tött, elmondta: a szokásos léleg-
zetû a fél évszázados hagyo-
mányõrzõ napjuk, mivel õsz ele-
jén már nagyobb volumenben
megünnepelték a fennállásuk 55.
évfordulóját. 

A rendezvényt köszöntötte
Gecse Péter alpolgármeter.

– Mostanra már zárulnak a
mezõgazdasági, kiskerti sza-
badtéri munkák. Ilyenkor van le-
hetõség megállni egy pillanatra,
értékelni az évet, kóstolni a ter-
mést. 50 éves szokást fenntarta-
ni szép teljesítmény. Kívánom,
hogy a mostani lelkesedéssel,

elánnal folytassák a munkát jö-
võre is. 

Szintén köszöntötte az össze-
gyûlteket Flaisz Gergõ, a házi-
gazda intézmény igazgatója. Õ a
közösségi élet fontosságáról
szólt, hozzátéve, talán 2019 után
mostanra sikerült visszaépíteni
azt. További együttmûködésre
biztatta a jelenlévõket, a kertbará-

tokon kívül a Mezõgazdasági
Egyesületek Szövetsége képvise-
lõit és a határon túlról ékezett
vendégeket. 

Dr. Kocsis Gyula, az „Életet az
Éveknek” nyugdíjasklubok zalai
vezetõje példaként emelte ki az
ilyen mértékben felvállalt hagyo-
mányt. 

A mûsorban az újbort megál-
dotta a „püspök”, majd egy kis bo-
hém libás menetet alkottak a fellé-
põk, késõbb pedig házon belüli
lámpás felvonulásra és estebédre
került sor. 
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Az elsõ ütem 2021-ben kezdõ-
dött a Hegyalja utcai csomóponttal.
A járdaszakasz teljes hosszában
kétoldali kerti szegélyezést kapott,
továbbá az útkapcsolatoknál süly-
lyesztett szegélyezéssel akadály-
mentes lett. 2022-ben egy újabb
szakasz felújítása történt meg,
majd az idei évben a maradék 74
méter járdaszakasz is megújult.

A járdafelújítás részleteirõl saj-
tóbejárás során beszélt Orosz
Ferencné, a városrész önkor-

mányzati képviselõje és Szabó Já-
nos közútkezelõ szakreferens.
Mint elhangzott, a kettes és hár-
mas ütemben a társasházi beve-
zetõ járdák állapotát tekintve, a
járdától leágazó szakaszokra is fi-
gyelmet fordítottak, így további 32
méter hosszú részek újultak meg.
A kivitelezõ mindhárom szakasz-
ban a ZALA-MÜLLEX Kft. volt.

A fejlesztés az arányos város-
fejlesztés keretében valósulhatott
meg.

JÁRDAFELÚJÍTÁS A PÁLÓCZI UTCÁBAN
Három ütemben készült el a Pálóczi Horváth Ádám utca déli ol-

dalának járdafelújítása. A fejlesztésnek köszönhetõen a teljes déli
oldali járda – be- és rávezetõ szakaszokkal – összesen több mint
310 méter hosszú, a teljes ráfordítás meghaladta a 14,5 millió fo-

Elhangzott: zajlik a piaccal
szomszédos Mérleg tér fejleszté-
se, az önkormányzat célja, hogy a
terület közlekedési csomópont-
ként, parkolóként és térként is
funkcionáljon. Kialakul egy közös-
ségi tér, ahol visszaépül az 1900-as
évekbõl származó Mérlegház és
megjelenik az egykori várfal is.
Ugyanakkor, ahogy Káldi Dávid el-
mondta, az építkezés miatt január
elsejétõl a használtcikk-piac helye
módosul, a kivonásra kerülõ árusí-
tóhelyeket a Piac téren, a megyei
könyvtár mögötti területen pótol-

ják. A vasárnapi használtcikk-áru-
sítás így jövõre a Piac téren, a Vá-
sárcsarnok és a Büntetés-végre-
hajtási Intézet valamint a könyvtár
közötti területen, a Szeglet utcá-
ban, a Göcseji Tudásközpontban
és azelõtt zajlik majd. 

Káldi Dávid szólt az állatok tar-
tásáról szóló önkormányzati rende-
let módosításáról is. Eszerint a fele-
lõtlen állattartóktól elszökõ vagy
miattuk elhulló állatok összeszedé-
se az önkormányzatnak évi 20 mil-
lió forintjába kerül. Ezért a közgyû-
lés úgy határozott, hogy a gondat-

lan állattartók birságának összegét
további 25 százalékkal emeli. 

A képviselõk elmondták, január
1-tõl nem emelkedik a helyi ipar-
ûzési adó, az építményadó, a
kommunális adó és az idegenfor-
galmi adó mértéke sem. Szilasi
Gábor hozzátette: az üzletek, iro-
dák, mûhelyek és raktárak bérleti
díja sem emelkedik, kivétel azt ön-
kormányzati tulajdonú garázsok
bérleti díja, mivel az nagyon el van
maradva a piaci, magántulajdon-
ban lévõ garázsok bérleti díjától.
Végül a frakcióvezetõ-helyettes
gratulált a tíz, Zalaegerszegért díj-
jal kitüntetettnek, akik közül öten a
sport területén végeztek kiemelke-
dõ munkát. 

KÖLTÖZIK A HASZNÁLTCIKK-PIAC
SAJTÓTÁJÉKOZTATÓT TARTOTT A FIDESZ–KDNP FRAKCIÓ

A novemberi közgyûlést követõen a legfontosabb döntésekrõl
beszélt sajtótájékoztatóján dr. Káldi Dávid frakcióvezetõ és
Szilasi Gábor frakcióvezetõ-helyettes.

– b. k. –

Molnár János plébános el-
mondta, a 2023/2024-es év több
jubileumot is hoz. 30 évvel ezelõtt
szervezõdött a Kertvárosban a ke-
resztény közösség, és kezdõdtek
a misék akkor még az Apáczai
ÁMK-ban. Aztán 20 évvel ezelõtt
tették le a városrészben a temp-
lom alapkövét. És jövõre lesz 10
éve, hogy önálló plébánia alakult

itt. Ezen évfordulók ünnepére a
plébánia tanácsadó testülete úgy
határozott, hogy önerõbõl, helyi
vállalkozók bevonásával kívül-be-
lül átfestetik az épületet. A külsõ
vakolatot már kissé megkezdte az
idõjárás, esedékessé is vált a fel-
újítás. A belsõ falak továbbra is
megõrzik fehérségüket, a tiszta
lelkület jelképeként. A belsõ festé-
sek egy része már megtörtént, a
munkálatok után önkéntesek se-

gédkeztek a takarításban. A külsõ
felújításra tavasszal kerül majd
sor. A festést az önerõ mellett ado-
mányozók is támogatták. 

Márton-napon pedig elsõ alka-
lommal szervezett a plébánia lám-
pás felvonulást a templom körül. 

– Szent Márton az egyházme-
gyénk védõszentje, ezért is emlé-
kezünk meg róla. Lámpás felvonu-
lást most elõször tartunk ez alka-
lomból. Elõtte a Szent József Kö-
zösségi Házban közös lámpáské-
szítésre hívtuk a kicsiket és na-
gyokat – mondta Molnár János.

A körmenet után a plébános a
templomban röviden megemléke-
zett a Márton-nap jelentõségérõl,
megáldotta a fényt közvetítõ lám-
pásokat és a résztvevõket, majd
kisebb agapéra invitálta õket. A hí-
vekhez hetente eljuttatott hírleve-
lében pedig így fogalmazott a jeles
napról: Szent Márton 1700 évvel
ezelõtti példája tud-e nekünk is je-
lenteni valamit? Kell, hogy ne csak
libacomb és káposzta, ne csak
lampionok és libás zászlók jussa-
nak eszünkbe errõl a napról, ha-
nem hívja fel figyelmünket, hogy
mindig van olyan ember, aki rászo-
ruló, aki ránk szoruló embertárs,
és tegyen érzékennyé bennünket
a másokat felemelõ szeretetre!

ÖNERÕBÕL ÉS ADOMÁNYBÓL
FESTÉS ÉS LÁMPÁS FELVONULÁS A KERTVÁROSI TEMPLOMBAN

Felújító festésen esik át néhány hónapon belül a kertvárosi
templom. A belsõ munkálatok egy része már megtörtént. Mindez
nem jelent akadályt a miserendben, illetve egyéb rendezvénye-
ken. Márton-napon például elsõ alkalommal rendeztek lámpás
felvonulást.

Míg a rezsiköltséget az önkor-
mányzat fizeti (erre állami támoga-
tást is kap), addig az anyagköltség
a családokat érinti. Az ellenzéki
képviselõ azt kérte a képviselõ-
testülettõl, hogy a 10 százalékot
vállalja át az önkormányzat a szü-
lõktõl, ne terheljék õket tovább. Az
elmúlt három évben így is 90 szá-
zalékkal emelkedtek a közüzemi
díjak az általános és középiskolák-
ban. Példaképpen említette, az ál-
talánosban 2021-ben havi 469 fo-
rintot fizettek, 2024-tõl a 10 száza-
lékos emelés esetében 891 forint
lenne az étkeztetés. A középisko-
lákban 2021-ben 779 forintba ke-
rült a közétkeztetés, 2024-ben
1482 forint lenne. Keresztes Csa-

ba szeretné, ha az önkormányzat
felülvizsgálná a javaslatát. A dön-
tésre a decemberi közgyûlésen
kerül sor.

A másik téma, amivel a sajtótá-
jékoztatón foglalkozott, az a Zala-
egerszegi Létesítményfenntartó
Kft. ügyvezetõjének lemondása,
illetve a cégnél folytatott rendõrsé-
gi vizsgálat, amely egy állampol-
gár feljelentése alapján kezdõdött.
A képviselõ azt kérte, hogy az ön-
kormányzat mindenben mûködjön
együtt a rendõrséggel, valamint a
polgármesteri hivatal ellenõrzési
osztálya folytasson rendkívüli vizs-
gálatot. A gazdasági társaság
megbízott ügyvezetõje Takácsné
Király Viktória gazdasági igazgató. 

MEGÚJUL
A VASÚT UTCA

Zajlik a szennyvízcsatorna-
rekonstrukció Pózván, a Vasút
utcában. A Zalavíz Zrt. szakem-
berei még idén végeznek a
munkálatokkal. Korábban több
szakasz megsüllyedt és eltör-
tek az idomok, így a környezet-
szennyezést és a dugulást
megelõzve álltak neki a beruhá-
zásnak. 103,3 folyóméter hos-
szan cserélik a csatornát. 

A felújítás alatt a kopóréteg
cseréje történik, amely során a fel-
sõ aszfaltréteget 2–6 centiméter
vastagságban lemarják, majd az új
kopóréteget egységesen 5 centi-
méter vastagságban, 4–6 méter
szélességben beépítik.

A részletekrõl sajtótájékoztatón
számolt be Balaicz Zoltán polgár-
mester, Németh Gábor, a térség
önkormányzati képviselõje és
Somlai Péter, a polgármesteri hi-
vatal szakreferense.

Zalaegerszegen összesen 869
út és járda van, melyek teljes
hossza 600 km. A város az évi 5
milliárd forint adóbevételébõl az in-
tézményrendszer fenntartása után
minden esztendõben nagyjából
300 millió forintot tud saját erõbõl
az utakra és a járdákra fordítani.
Szerencsére kormányzati támoga-
tással, az állami Modern Városok
Program keretébõl finanszírozva, a
Kovács Károly Városépítõ Prog-
ram részeként 2024-ig 15 milliárd
forint ráfordítással 91 út, járda, tér
és parkoló újul meg, vagy épül.

Két témával foglalkozott sajtótájékoztatóján Keresztes Csaba
önkormányzati képviselõ (DK). Az intézményi közétkeztetésrõl el-
mondta: a Hungast Mecsek Kft. 17,2 százalékos áremelést szere-
tett volna elérni, de az önkormányzat végül 10 százalékos eme-
lést terjesztett a közgyûlés elé. 

DK: KÖZGYÛLÉSI DÖNTÉSEKRÕL

BORÜNNEP A KERTBARÁTOKNÁL
KÖZÖSSÉGI JÓKEDV

Az ötvenöt évvel ezelõtt alakult Zalaegerszegi Kertbarát Kör
tagsága 50. Márton-napi rendezvényére, azaz az újbor megáldá-
sára gyûlt össze jelenlegi székhelyén, a Városi Mûvelõdési Köz-
pontban.

NÉPSZERÛ ÉS KERESETT A SÍOKTATÁS
AZ ALSÓERDEI SPORT- ÉS ÉLMÉNYKÖZPONTBAN



Zalaegerszegnek pedig lelke
van, és ez a lélek erõt ad.

Bár városvezetõként most ne-
kem van lehetõségem szólni a si-
kereinkrõl, de minden siker, min-
den eredmény mögött ott van a
zalaegerszegi emberek áldozatos
munkája. Ez valójában egy csa-
pat, egy közösség, egy város kö-
zös sikere. Igen, egy városé,
amely újra hisz önmagában!

Így jöhetett létre 5 ezer új mun-
kahely, duplázódhatott meg az
iparûzésiadó-bevétel, csökkenhe-
tett 2,5 százalékra a munkanélkü-
liség, épülhetett jármûipari teszt-
pálya, új ipari zóna, uszoda, Mind-
szentyneum, sportközpont, piac,
újulhattak meg utak, bölcsõdék,
óvodák, iskolák, orvosi rendelõk
és idõsotthonok.

A felsorolt eredményeinkre
büszkék vagyunk, de mi, zalaeger-
szegiek azt sem felejtjük el, hogy
ezek eléréséhez szükségünk volt
Magyarország kormányának tá-
mogatására. 

Persze sok kihívás vár még
ránk: egészségügyi fejlesztések, a
közlekedési kapcsolataink javítá-
sa, az utak és járdák felújításának
folytatása és a családok további
segítése, de végre jó úton járunk! 

Zalaegerszeg azonban nem
csak fejlõdõ város, hanem békés
és biztonságos város is! A mai na-
pig, az egész 2023-as évben váro-
sunkban összesen 6 lakásbetörés,
1 gépkocsifeltörés  történt, gépko-
csilopás pedig nem volt. El tudjá-
tok ezt képzelni manapság Nyu-
gat-Európában? Sajnos, megvál-
tozott a világ, és mivel nem akar-
juk, hogy városunk nyugalma fel-

boruljon, ezért határozottan meg
kell védenünk a kultúránkat, a ha-
gyományainkat és az értékeinket!

Balaicz Zoltán utalt arra az idõ-
szakra, amikor 1989-ben megala-
kult Zalaegerszegen a Fidesz helyi
csoportja. 

Aztán beszélt arról, hogy 24
éves kora óta tagja a politikai kö-
zösségnek, és sorolta munkájá-
nak, beosztásának az idejét, és
köszönetet mondott mindazoknak,
akik politikai, közéleti pályáján se-
gítették és segítik ma is. 

A 2014-es önkormányzati vá-
lasztáson 64 százalékkal, 2019-
ben pedig már 70 százalékkal
gyõztünk Zalaegerszegen – foly-
tatta. – A 2024-es önkormányzati
kampány pedig valójában már
2019-ben elkezdõdött. Ha sikere-
sek akarunk lenni, azt csak ke-
mény munkával lehet elérni. 

Ott kell lenni az emberek kö-
zött, mindenkivel beszélni, hasz-
nálni a közösségi médiát, határo-
zottan kiállni a város érdekeiért,
ugyanakkor mosolyogva, alázattal
és szerényen dolgozni! 

Ha következetesen elvégezzük
a munkát, akkor nyugodt lelkiisme-
rettel várhatjuk a választás napját!
– fogalmazott.

3Aktuális

A piaci férõhelyek bõvítésérõl
és a bolhapiac árusítóhelyeinek
átköltöztetésérõl tartott sajtótá-
jékoztatót hétfõn Böjte Sándor
Zsolt, a belváros önkormányzati
képviselõje és Horváth István, a
Vásárcsarnok Gazdálkodási
Szervezetének vezetõje.

A képviselõ elmondta, hogy a
napokban átalakították a piacteret a
könyvtár mögötti részen. A 2010-es
évek elején épült szökõkutat és a
vele szemközti „dobogós” pihenõ-
padok egy részét elbontották. En-
nek oka egyrészt a funkcióvesztés
(sokan „mosodának” használták a
szökõkutat), másrészt pedig az,

hogy a Mérleg tér átépítésével
újabb árusítóhelyekre és parkolók-
ra lesz szükség. Továbbá a Várkör
és a Batthyány utca környékén la-
kók többször panaszkodtak a va-
sárnapi bolhapiac okozta zsúfolt-
ságra, a forgalomra és a hajnali
hangzavarra is. A használt cikkek
piaca így a jövõben a könyvtár mö-
götti területre költözik, ahol a szö-
kõkút és a padok elbontása lehetõ-
vé tette egy nagyobb, összefüggõ
terület kialakítását.

Plusz 250 négyzetméterrel nõtt
ezzel a piac déli részének területe,
ezen próbálják majd elhelyezni a
bolhapiac negyven-ötven árusát –
tette hozzá Horváth István. Mint
mondta, a padok bontását a Vásár-
csarnok végezte el. Az új területtel
áttekinthetõbbé válik a piac. A közel-
jövõ tervei között pedig szerepel,
hogy a bolhapiacosok számára be-
vezetik az elõzetes, online helyfog-
lalást. A változások a helypénzek
nagyságát nem érintik – hangzott el.

FAÜLTETÉS
A KÖRNYEZETTUDATOSSÁG JEGYÉBEN

A Deák Ferenc Megyei és Városi Könyvtár Zöld Sziget
programjának keretén belül fát ültettek a könyvtárosok és a
Dózsa-iskola 2. b osztályos tanulói.

Az intézmény piactéri oldalán kialakított fûszer- és gyógynö-
vénykertbe egy ginko biloba, vagyis páfrányfenyõ-csemete került.
A fácskát a pákai könyvtáros kollégától, Cselenkó Verától (aki az
ottani természetbarát kör alapítója) kapta az intézmény ajándékba.
A páfrányfenyõ 120 méter magasra is megnõhet és akár ezer évig
is életképes. A fa leveleinek kivonata pedig bizonyítottan gyógyha-
tású; flavonoidokat tartalmaz és fokozza az agy vérellátását, javít-
ja a szellemi teljesítõképességet – osztott meg néhány hasznos in-
formációt a növényrõl Tóth Renáta könyvtárigazgató.

A Deák-könyvtár Zöld Sziget programja, valamint a „Zöld könyv-
tári esték” sorozat a környezetvédelemre, az ökotudatos gondolko-
dásra hívja fel az olvasók és a diákok a figyelmét.

A PIACTÉR MÁSIK OLDALÁRA KÖLTÖZIK
ELBONTOTTÁK A KÖNYVTÁR MÖGÖTTI SZÖKÕKUTAT

ZALAEGERSZEGNEK LELKE VAN
FELSZÓLALT A FIDESZ KONGRESSZUSÁN BALAICZ ZOLTÁN

Az élet egyik legnagyszerûbb ajándékának tartom, hogy a szü-
lõvárosom, Zalaegerszeg polgármestere lehetek – így kezdte be-
szédét Balaicz Zoltán, Zalaegerszeg polgármestere, a Fidesz
tisztújító kongresszusán, majd így folytatta: Márai Sándort idéz-
ve: Minden városnak van valamilyen csalhatatlan ismertetõjele
és sajátsága, amirõl nem ad hírt az útikönyv. Az egyik arról híres,
hogy jókedvû, a másiknak a levegõjén érezni, hogy itt szeretnek
vitázni az emberek, a harmadiknak a könyvtáránál és a templo-
mánál is híresebb jellegzetessége a kitûnõ gasztronómia.

Tizenegy tudományos mun-
kát mutattak be a Pannon
Egyetem Zalaegerszegi Egye-
temi Központ hallgatói az In-
tézményi Tudományos Diákkö-
ri Konferencián (ITDK), melyet
a múlt héten az Innovációs és
Tudásközpontban rendeztek. A
kampusz kis hallgatói létszáma
ellenére az elmúlt években
számos sikert értek el a hall-
gatói tudományos munka terü-
letén.

A Pannon Egyetem Gazdálko-
dási Kar által rendezett esemény
megnyitóján dr. Palányi Ildikó
megbízott fõigazgató elmondta:
nagy öröm az intézménynek, hogy
sok fiatal érdeklõdik a tudományos
kutatások iránt, és az oktató kollé-
gák személyre szabottan tudják
segíteni õket ebben a kutatómun-
kában.

– Olyan aktuális témákat dol-
goztak fel a hallgatók, mint a
smart csomagolás, a vállalati
szférának a felelõsségvállalása, a
streamingszolgáltatások, a home
office munkavégzés, a fenntartha-

tóság az e-sportban, Zalaeger-
szeg és a PSR (társadalmi közfe-
lelõsség). Azt gondolom, hogy eb-
bõl a munkából mindenki csak
profitálhat, hiszen azok a hallga-
tók, akik tudományos kutatásban
vesznek részt, elõnyben vannak a
többi hallgatóval szemben, példá-
ul a szakdolgozat és záródolgozat
elkészítésénél – mondta dr. Palá-
nyi Ildikó.

A hallgatók két helyszínen,

„Ágazati gazdaságtan” és a „Bank-,
pénzügyek és kontrolling” tagoza-
tokra osztva mutatták be kutatása-
ikat.

A zsûri a beadott dolgozatok és
a szóbeli elõadások alapján dön-
tötte el, hogy tíz pályamunka vehet
részt a kétévente megrendezésre
kerülõ Országos tudományos
diákköri konferencián, melynek
Miskolc lesz majd a házigazdája
2025-ben.

TUDOMÁNYOS KUTATÁSOK
AKTUÁLIS TÉMÁKAT ÉRINTETTEK A HALLGATÓK

Mint azt Bali Zoltán alpolgár-
mester a városházán rendezett
projektzárón elmondta: a több mint
két és fél milliárd forint viszsza
nem térítendõ európai uniós támo-
gatás segítségével összesen 5,6
kilométer hosszú hivatásforgalmi

kerékpárút létesült. A Kosztolányi
utcában pedig 1,3 kilométer hos-
szan történt útépítés a kétirányúvá

fejlesztés során. Zalaegerszeg
egy olyan komplex, fenntartható
közlekedésfejlesztést célzó beru-
házást valósított meg az elmúlt
idõszakban, amely a belváros te-
hermentesítését, forgalomcsillapí-
tását szolgálja, emellett a kerékpá-

ros közlekedés infrastrukturális
feltételei is javultak, bõvültek –
hangzott el.

Az alpolgármester hozzátette:
a munkálatok tulajdonképpen már
2014-ben elkezdõdtek, és a folya-
matosan bõvülõ projektelemek-
nek köszönhetõen évrõl évre ja-
vult a belváros közlekedése. A hi-
vatásforgalmi kerékpárutak hoz-
zájárulnak például belvároson be-
lüli, valamint a belváros és a kül-
sõ településrészek közötti bizton-
ságos, egészséges és környezet-
barát közlekedéshez. A projekt
révén valósulhatott meg az Ola
utca és a Platán sori csomópont-
tól a Kazinczy térig terjedõ nyom-
vonal, valamint a Flextronics A
ipartelepig terjedõ bicikliút kor-
szerûsítése, illetve a Flextronics
B iparteleptõl Zalaegerszeg köz-
igazgatási határig terjedõ nyom-
vonal kiépítése. Jelenleg a Za-
laegerszeg–Botfa kerékpáros út
építése zajlik, mely a tervek sze-
rint december 15-ére el is készül.
A jövõben a város Teskánd és
Csács irányába folytatná a kerék-
párút-fejlesztést.

Ami a Kosztolányi utcát illeti:
a Kovács Károly tér–Balatoni út
közötti szakasz átépítésekkel,
forgalomtechnikai beavatkozá-
sokkal, forgalmirend-átalakítás-
sal újult meg, ami szintén hozzá-
járul a fenntartható városi közle-
kedés megteremtéséhez és a
Kossuth Lajos utca tehermente-
sítéséhez.

FENNTARTHATÓ KÖZLEKEDÉS, FORGALOMCSILLAPÍTÁS
KERÉKPÁRUTAK ÉS KÉTIRÁNYÚ KOSZTOLÁNYI UTCA

Lezárult a „Gyalogos- és kerékpárosbarát belváros közlekedé-
si feltételeinek megteremtése Zalaegerszegen” TOP-projekt,
melynek részeként hivatásforgalmi kerékpárutakat adtak át, to-
vábbá megvalósult a Kosztolányi utca elsõ ütemének
kétirányúsítása.



4 Városháza

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
ZALAEGERSZEG MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA

NYILVÁNOS PÁLYÁZATI ELJÁRÁS
KERETÉBEN KÍVÁNJA HASZNOSÍTANI BÉRBEADÁS ÚTJÁN

A ZALAEGERSZEG 14018 HRSZ-Ú, „KIVETT MELLÉKÉPÜLET, UDVAR, ERDÕDY-HÜVÖS KASTÉLY”
MEGNEVEZÉSÛ, 7794 M2 NAGYSÁGÚ INGATLANT

(TERMÉSZETBEN A BOTFAI ERDÕDY-HÜVÖS KASTÉLY).

Pályázat beadásának határideje: 2023. december 6. (szerda) 10.00 óra.
Helye: ZMJV Polgármesteri Hivatal II. em. 212. szoba.

8900 Zalaegerszeg, Kossuth u. 17–19.
Módja: személyesen vagy postai úton.

A pályázati hirdetmény teljes szövege a www.zalaegerszeg.hu internetes oldalon, az önkormányzat hi-
vatalos honlapján megtekinthetõ, vagy átvehetõ Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Polgármesteri Hiva-
tal Mûszaki Osztálya 212. irodájában. A pályázati feltételek a hirdetmény teljes szövegében találhatók. 

FELHÍVÁS
A RENDSZERES GYERMEKVÉDELMI KEDVEZMÉNYBEN RÉSZESÜLÕ, HÁTRÁNYOS HELYZETÛ

ÉS HALMOZOTTAN HÁTRÁNYOS HELYZETÛ GYERMEKEK RÉSZÉRE

A 2023/2024. TANÉV TÉLI TANÍTÁSI SZÜNETÉNEK IDÕTARTAMÁRA VONATKOZÓ

SZÜNIDEI GYERMEKÉTKEZTETÉS BIZTOSÍTÁSA CÉLJÁBÓL

Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Önkormányzata a gyermekek védelmérõl és a gyámügyi
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény, és a személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti
alapellátások és gyermekvédelmi szakellátások térítési díjáról és az igénylésükhöz felhasznál-
ható bizonyítékokról szóló 328/2011. (XII. 29.) korm.rendelet alapján szünidei gyermekétkezte-
tés keretében ingyenes ebédet biztosít a szülõ, törvényes képviselõ kérelmére

bölcsõdés, azaz öt hónapos kortól a 18. életév betöltéséig a hátrányos helyzetû és
a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülõ,

halmozottan hátrányos helyzetû gyermekek

részére az alábbiak szerint:

A 2023/2024. tanév téli tanítási szünetének idõtartamára vonatkozó szünidei gyermekétkeztetés
igénybevételének lehetõsége:

A szünidei étkezést igényelhetik azon hátrányos helyzetû és rendszeres gyermekvédelmi ked-
vezményben részesülõ, halmozottan hátrányos helyzetû gyermekek, akinek hátrányos vagy hal-
mozottan hátrányos helyzete a jogszabályokban meghatározottak szerint fennáll.

A 2023/2024. tanév téli tanítási szünetének idõtartamára vonatkozó szünidei gyermekétkeztetés
biztosításának idõtartama:

2023. december 22., 27., 28., 29.; 2024. január 2., 3., 4., 5. (iskolai téli szünet 8 munkanapja)

A 2023/2024. tanév téli tanítási szünetének idõtartamára vonatkozó szünidei gyermekétkeztetés
igénybevételének helyszíne:

Kaffka Margit Tagkollégium
8900 Zalaegerszeg, Puskás T. u. 2. 

A 2023/2024. tanév téli tanítási szünetének idõtartamára vonatkozó szünidei gyermekétkeztetés
igénybevételének módja:

„Nyilatkozat a Gyvt.21/C. §-a szerinti szünidei gyermekétkeztetés igénybevételéhez” elnevezésû
nyomtatvány kitöltése, aláírva az ellátást igénylõ szülõ, más törvényes képviselõ részérõl.

A nyilatkozatok személyes leadásának határideje, címe:
2023. december 11. (hétfõ)
Zalaegerszegi Család- és Gyermekjóléti Központ
8900 Zalaegerszeg, Apáczai Csere János tér 5.

A 2023/2024. tanév téli tanítási szünetének idõtartamára vonatkozó szünidei gyermekétkeztetés
biztosításának módja:

A szünet idõtartamára esõ munkanapokon a déli meleg fõétkezés helyben történõ elfogyasztása
11–12 óra között. (Ha az étel helyben történõ elfogyasztását a gyermek elõre nem látható hiányzása,
betegsége vagy egyéb ok akadályozza, a részére biztosított ételt a szülõ elviheti!)

Mivel az ingyenes szünidei gyermekétkeztetés biztosítása közpénzbõl történik, határozottan
kérjük, hogy ha nem kívánja a megjelölt idõpontok bármelyikében az étkezést igénybe venni,
úgy azt feltétlenül mondja le az ingyenesen hívható zöldszámon (06-80-210-411) az étkezést
megelõzõ nap 8.30-ig, hogy ezzel elkerülhessük a közpénzek pazarlását! 

A bölcsõdés- és óvodáskorú gyermek esetén a szünidei gyermekétkeztetés a következõ idõszakra
vehetõ igénybe: a bölcsõdei ellátást nyújtó intézmény és az óvoda zárvatartásának idõtartama
alatti munkanapokon. (A bölcsõde és az óvoda esetleges zárvatartásáról az intézményekben kérhet
felvilágosítást!)

Amennyiben rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre jogosult gyermeke/i részére a szünidei
gyermekétkeztetést igénybe kívánja venni, és gyermeke/i hátrányos, halmozottan hátrányos hely-
zete még nem került megállapításra, úgy ez irányú kérelmét Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Pol-
gármesteri Hivatala Szociális és Igazgatási Osztályán (Zalaegerszeg, Ady u. 15.) ügyfélfogadási idõ-
ben terjesztheti elõ.

A beadásnál kérjük, vegye figyelembe az ügyintézés idõtartamát is.
Ügyfélfogadási idõ: kedd, péntek: 8.00–12.00 óra, szerda, csütörtök: 13.00–16.30 óra között.

Diétás étrend – az intézményi gyermekétkeztetéshez hasonlóan –
szakorvosi igazolással alátámasztva igényelhetõ!

FELHÍVÁS
NOVEMBER 30-IG REGISZTRÁLHATNAK A TÁRSASHÁZAK KÉPVISELÕI

AZ ÉGÕCSEREPROGRAMRA
Végéhez közeledik Zalaegerszegen a társasházak, lakásszövetkezeti lakóépületek számára meghir-

detett társasházi ingyenes energiatakarékos égõcsereprogram. Az energiatakarékos LED-izzókat e
hónap végéig igényelhetik a lakóközösségek képviselõi elektronikus úton, a www.zegled.hu oldalon. 

A határidõ lejárta után már nem lesz mód a regisztrációra, Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Önkor-
mányzata arra kéri a lakóközösségeket, hogy a közös tulajdonban lévõ épületrészek világításának mo-
dernizálását megcélzó programra 2023. november 30-ig jelentkezzenek.

FIGYELEM!
ERDÕLÁTOGATÁSI

KORLÁTOZÁS

Tisztelt Túrázók!

A Páfrányok útja tú-
raútvonal területén
való tartózkodás
2023. december 2-án
és december 3-án
(szombat, vasárnap)
állományszabályozó
társas vadászat miatt
egész nap – a foko-
zott balesetveszély
miatt – nem engedé-
lyezett.  

Megértésüket
köszönjük!

Zrínyi Miklós
Vadásztársaság

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
Zalaegerszeg 178/2 hrsz-ú (Závodszky u. 1.)

önkormányzati ingatlan értékesítésére

Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyûlése a nemzeti vagyonról szóló
2011. évi CXCVI. törvény és az önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és vagyon-
hasznosítás szabályairól szóló 4/2013. (II. 08.) önkormányzati rendelet elõírása alapján nyilvá-
nos ingatlaneladási pályázat lefolytatásával kívánja értékesíteni Zalaegerszeg Megyei Jogú Vá-
ros Önkormányzata kizárólagos tulajdonát képezõ Zalaegerszeg 178/2 hrsz-ú (volt Edelmann-
nyomda) ingatlanát az alábbiak szerint:

A pályázati ajánlatokat „Závodszky u. 1.” jeligével, zárt borítékban lehet benyújtani.

Lényeges körülmények:
Az ingatlant jelenleg a Zalaegerszegi Városfejlesztõ Zrt. (8900 Zalaegerszeg, Sütõ u. 4.) mint bér-
lõ, valamint az általa befogadott albérlõk használják.

A pályázati felhívás teljes szövege az önkormányzat hivatalos honlapján (www.zalaegerszeg.hu) a
Hirdetmények, pályázatok rovat Pályázatok alrovata alatt elérhetõ.

Pályázat beadásának határideje: 2024. január 15. (hétfõ) 10.00 óra.
Helye: ZMJV Polgármesteri Hivatal Mûszaki Osztálya, II. em. 211. iroda

8900 Zalaegerszeg, Kossuth u. 17–19.
Módja: személyesen vagy postai úton

A pályázattal kapcsolatosan érdeklõdni, a helyszíni megtekintésre idõpontot egyeztetni ZMJV Pol-
gármesteri Hivatala Mûszaki Osztálya Vagyongazdálkodási Csoportjánál (8900 Zalaegerszeg, Kossuth
u. 17–19. II. emelet, 211. iroda – Telefon: 92/502-129, 204. mellék), illetve a Zalaegerszegi Városfejlesz-
tõ Zrt.-nél (8900 Zalaegerszeg, Sütõ u. 4. – Telefon: 92/510-175, 92/510-176) lehet.

Zalaegerszeg Megyei Jogú Város Önkormányzata a pályázati kiírást az ajánlatok benyújtására meg-
határozott idõpontig indokolás nélkül visszavonhatja, és az ajánlatok megismerését követõen indokolás
nélkül érvénytelennek, vagy a pályázati eljárást eredménytelennek nyilváníthatja.

Ingatlan
(Zalaegerszeg)

Megnevezés
Ingatlan
területe

Induló
BRUTTÓ vételár

Pályázati biztosíték
összege

178/2 hrsz
(Závodszky u. 1.)

kivett üzem 1 ha
1.174 m2 380.000.000 Ft 10.000.000 Ft



– b. k. –

A szakértõ, aki egyébként író-
ként is ténykedik és több könyvet
jegyez, nem elõször jár Zalaeger-
szegen. Néhány éve volt már itt
elõadása divat témában, még ré-
gebben pedig itt töltötte katona-

éveit. Elõadása két részbõl állt.
Elõször a divatos és stílusos egyé-
ni megjelenésrõl szólt, annak
klasszikus és modern irányzatai-
ról. Majd pedig a politikusok öltöz-
ködéssel kifejezett én-üzeneteire
helyezte a fókuszt. Több, témába
vágó idézetet is hozott világhíres
divatszakértõktõl. 

A stílus és a divat kapcsán
megjegyezte, az elõbbi a fonto-
sabb. Az egy állandóság, minõ-
ség. Ahogyan kitalálom magam,
és amilyen jól tudom ezt kommuni-
kálni a környezet felé. Az életvitelt,
a személyiséget és az attitûdöt
mutatja. Ez egyéni, eredeti dolog,
mely a viselkedésben, modorban
és a ruházatban mutatkozik meg.
Alapja az önismeret. Nem korfüg-
gõ és nem is méret kérdése. 

Majd korhoz, alkathoz, élethely-

zethez és munkakörhöz illeszkedõ
nõi és férfiöltözeteket elemzett.
Utalva a klasszikus, az örök klasz-
szikus és ezek mai fellazult formái-
ra, a megjelenés apró részleteire
is. Bemutatta a ruhatár nélkülözhe-
tetlen darabjait, szólt ezek kombi-
nálásában lévõ lehetõségekrõl. El-

oszlatott néhány tévhitet a zakó-
méret, annak gombolása, valamint
a nyakkendõ- és a díszzsebkendõ-
viselés terén. Kiemelten beszélt az
öltönyrõl, az ingrõl, a kosztümrõl,
mint alap ruhadarabokról. A mo-
dern viseletek közül a farmer, a
bõrdzseki, a sportos cipõ, a haris-
nya és zokni viselésének megvál-
tozott etikettjérõl. A nõi táska hor-
dását pedig a lányból nõvé válás
szimbólumaként jellemezte. Meg-
jegyezte még, a napszemüveg fel-
adata immár kevésbé a nap elleni
védelem, inkább kifejezetten divat-
kiegészítõként van jelen. 

A politikusokkal kapcsolatban
elmondta: számos üzenetet kell
átvinniük magukról a köztudatba
(például hatalom, alkalmaság,
erõ). Stílusuk, a vizuális kommuni-
káció, az imázs része. Az elsõ

imázsépítõként Churchillt említette
(v betût formázó ujjtartás, szivar,
kutyával közös kép). Robert Ken-
nedy esetében pedig az imázs iga-
zán fontos lett, tudatosan fel volt
építve. A politikus öltözködéssel
sugallt üzeneteit az 1960-as évek-
ben tért hódító televízió segítette.

Schiffer Miklós megjegyezte, a
politikusokat egyébként mindig tá-
madják, ha jól öltözöttek azért, ha
nem, akkor pedig azért. A korrekt
öltözet, mely a klasszikus bankár-
szerû megjelenés, viszont meg-
bízhatóvá és hitelessé tesz. A nõi
politikusoknak nehezebb megta-
lálni a megfelelõ stílust, hiszen
egyszerre több funkciót is sugallni
kell, nõ, anya, közéleti személyi-
ség. Viszont esetükben elfogadott
a színes megjelenés. Erre nagyon
jó példa a néhai II. Erzsébet angol
királynõ, aki 60 éves korára talált
rá a színes ruhás stílusra, és 70
évesen tökéletességre vitte azt,
fogalmazott az elõadó.

Szintén tudatos a laza öltözet
is a politikusok esetében, mely a
„közületek vagyok” érzést adja.
Erre a különbözõ mértékben sike-
rült próbálkozásokra is több pél-
dát mutatott fotók segítségével a
nemzetközi közéletbõl. A luxus-
darabokban való megjelenés vi-
szont veszélyes témának számít,
a legtöbb támadási felületet ez
adja. 

Tökéletesen felépített imázst is
említett. A francia elnököt, Emma-
nuel Macront tette az elsõ helyre e
téren. A legjobban felépített ural-
kodói képet III. Károly tudhatja ma-
gáénak (államférfi, védelmezõ, ka-
tona, családos ember, angol gent-
leman). Az elnökfeleségek öltözé-
kének fontossága is szóba került.
A legjobb pár címet Schiffer Miklós
a spanyol királynak és királynénak
ítélte. Hazai vonalon pedig a TOP
tíz élére sorolta Novák Katalin köz-
társasági elnököt és Szijjártó Péter
külügyminisztert. 

– b. k. –

A szerzõ marosvásárhelyi szü-
letésû színésznõ, aki 1989-ben te-
lepült át Magyarországra és visz-
szavonulásáig 1991-ig a Hevesi-
színház tagja volt. Jelenleg Zalá-
ban él. Korábban már írt interjús
könyvet erdélyi magyar származá-
sú színmûvészekrõl. A Pannon kö-
rökben sem új a neve, hiszen a
Pannon Írók Társasága kiadta már
egy verseskötetét. A jelen könyv

megjelenését is támogatta a neve-
zett írókör, ahogy többek között
Balaicz Zoltán polgármester, Ma-
jor Zsolt, az EZE elnöke és Iványi
Ildikó, a Színházbarátkör vezetõje,
akik jelen voltak a könyvbemuta-
tón. Szintén megjelentek és hoz-
zászólásaikkal gazdagították a
programot a társulatból dr.
Besenczi Árpád direktor, Pap Luj-
za, Kiss Ernõ, Farkas Ignác,
Czegõ Teréz és Bellus Attila szín-
mûvészek. De a közönség sorai-

ban volt Merõ Béla rendezõ is, aki
szintén szót kapott az elmúlt évek
emlékeinek felidézése kapcsán.
Az est moderátora Arany Horváth
Zsuzsa újságíró, színikritikus volt. 

A könyv részben a szerzõ saját
interjúiból, részben a helyi médiák-
ban megjelent interjúkból és kriti-
kákból tevõdik össze. Igyekszik a
színész és a rendezõ mögött az
embert is megmutatni az olvasók-

nak, hézagosan bár, de átölelve az
elmúlt korszakot, ahogy a színész
faggatja társait, amolyan finom, de
keserû csokoládé élményt adva,
olvasható a könyv elõszavában. A
kiadvány elsõ szereplõi Fekete Gi-
zi és Rácz Tibor színészházaspár,
majd megjelenési sorrendben sze-
mezget a mûvészek bemutatásá-
ból, zárásként pedig a jelesebb
rendezõknek állít emléket. 
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VÉDETT
TERMÉSZETI

ÉRTÉKEK
Öt év újabb kutatómunka

eredményeként idén megszüle-
tett a Zalaegerszeg Védett Ter-
mészeti Értékei könyvsorozat
második kötete önkormányza-
tunk támogatásával – tájékozta-
tott Facebook-oldalán Balaicz
Zoltán polgármester.

Az elsõ kötetben bemutatott
173 védett növény, gomba- és ál-
latfaj után a második kötetben
újabb, Zalaegerszegen elõforduló
189 védett élõlényrõl olvashatunk
rövid, érdekes ismertetõket, és
csodálhatjuk meg a róluk készült
természetfotókat. A kötet tudomá-
nyosan is érdekes adatai a szer-
zõin kívül egy egyre bõvülõ termé-
szetbúvár csapat gyûjtõmunkájá-
nak eredményeként születtek,
mely adatokat a kötet szerzõi, dr.
Illyés Zoltán és Gál Szabolcs hite-
lesítettek és szerkesztették egy
akár kiránduláson is használható
méretû könyv formájába. 

A könyvet az óvodáskorú gye-
rekektõl a szépkorú közönségig, a
természetfotók csodálóitól a kuta-
tó szemlélettel természetet járó
felnõttekig mindenkinek jó szívvel
ajánljuk. A kötetet beszerezni Bot-
fán a Mindszenty Ifjúsági Házban
dr. Illyés Zoltánnál, vagy a Mind-
szentyneum bejáratánál mûködõ
Ég-Ígérõ könyvesboltban lehet.

– pet –

Mint azt Tánczos György mû-
vésztanár lapunknak elmondta:
nemcsak Zalaegerszegrõl és a
vármegye iskoláiból, hanem szin-
te az egész nyugat-dunántúli ré-
gióból várták a 6–8. évfolyamos,
vagyis a középiskola elõtt álló
diákokat a versenyre. Az Ady-is-
kola nem titkolt célja az évenkén-
ti megmérettetéssel az, hogy nép-
szerûsítse az intézmény mûvé-
szeti gimnáziumát. Szerencsére
évrõl évre sok tehetséges diák
jön a versenyre, és sok olyan
gimnáziumi tanulójuk van, akik
néhány éve még általános isko-
lásként részt vettek a rendezvé-
nyen, sõt díjat is nyertek.

Az idei téma a portré volt: a diá-
koknak egyrészt már magukkal
kellett hozniuk egy önarcképet ott-
honról. A verseny alatt pedig évfo-
lyamtól függõen modellrõl és fotó-
ról (hírességek fényképeirõl) is
dolgoztak a gyerekek. Összesen
hatvan diák vett részt a versenyen.

Ottjártunkon éppen lázas mun-
kában volt a zsûri (az Ady-iskola
mûvésztanárai), hogy a sok szép
munka közül kiválasszák a nyerte-
seket. 

Az eredmények a következõ-
képpen alakultak:

6. évfolyam
1. hely Zsólyomi Ákos, Hévízi

Illyés Gyula Általános Iskola és

Alapfokú Mûvészeti Iskola; 2.
hely: Ureczky Réka Lili, Farkas
Ferenc Zene- és Aranymetszés
Alapfokú Mûvészeti Iskola,
Nagykanizsa; 3. hely Lázár Vin-
ce István, Csány–Szendrey Álta-
lános Iskola és AMI, Keszthely;
Különdíjas: Paksa Veronika,
Ady.

7. évfolyam
1. hely Aranyos Luca, Csány-

Szendrey Általános Iskola és AMI,
Keszthely; 2. hely Ehritz Alexand-
ra Nóra, Ady; 3. hely Fájer Malvi-
na, Koncz János Alapfokú Mûvé-
szeti Iskola, Sárvár; Különdíjas:
Krecsár Noémi, Ady, Boronyák Bí-
borka, Ady, Zsótér Petra Kira,
Borsfai Fekete István Általános Is-
kola.

8. évfolyam
1. hely: Papp Eszter Lili, Csány–

Szendrey Általános Iskola és AMI,
Keszthely; 2. hely: Takács Míra
Eszter, Koncz János Alapfokú Mû-
vészeti Iskola, Sárvár; 3. hely: Or-
bán Lili Teréz, Ady. Különdíjas:
Talabér Luca, Csány–Szendrey Ál-
talános Iskola és AMI, Keszthely.

A PORTRÉ VOLT A TÉMA
REGIONÁLIS RAJZVERSENY AZ ADYBAN

Idén is meghirdette regionális festõ- és rajzversenyét az Ady
Endre Általános Iskola Gimnázium és Alapfokú Mûvészeti Iskola.
Az általános iskolák 6–8. osztályos diákjai ezúttal a portrékészí-
tést kapták témául.

Munkában a zsûri.

Természetesen nem maradnak
ki olyan legfontosabb dalok, mint a
Becsület, a Szállj fel magasra
vagy karácsonyhoz közeledvén a
Kívánj igazi ünnepet és az Aján-
dék sem.  

A legendás Piramis együttes
alapítója, Köves Miklós ül a dobok-
nál, mellette Závodi
Janó hallható gitáron.
A formáció ebben a
felállásban közel 15
éve zenél, énekfron-
ton Nyemcsok János
Csoki; basszusgitáron
a zalaegerszegi kötõ-
désû Vörös Gábor,
második gitáron
Szûcs Janó kísér,
Gallai Péter 2019-ben
bekövetkezett sajnála-
tos halála óta pedig
Nyemcsok Bence ját-

szik egyedül a billentyûs hangsze-
reken. 

A Piramis zenekar tagjai:
Nyemcsok János Csoki – ének,
Závodi János – gitár, Köves Miklós
Pinyó – dob, Vörös Gábor – basz-
szusgitár, Nyemcsok Bence – bil-
lentyû, vokál, Szûcs Janó – gitár.

KARÁCSONYI NAGYKONCERT
AZ ART MOZIBAN LÉP FEL A PIRAMIS

A lassan 50 éve alakult legendás Piramis együttes legnagyobb
slágereit hallhatja a közönség december 2-án este. A program ér-
dekessége, hogy ez a formáció ebben a felállásban még soha
nem játszott Zalaegerszegen.

CSOKISZELETEK A SZÍNHÁZ SZÜLETÉSNAPJÁRA
SZEMELVÉNYES KÖNYV AZ EGYKORI SZÍNÉSZNÕTÕL

A zalaegerszegi Hevesi Sándor Színház fennállásának 40. év-
fordulójára jelent meg a Pannon Tükör Könyvek sorozatban
Nászta Katalin, a társulat egykori tagja kiadványa, mely az elmúlt
évtizedekbõl idéz fel színészeket, rendezõket, elõadásokat, inter-
júk és kritikák segítségével.

SCHIFFER MIKLÓS A STÍLUSOS MEGJELENÉSRÕL
NEMCSAK A RUHÁZAT, A VISELKEDÉS IS SZÁMÍT

Nincs rossz stílus, mert stílus vagy van, vagy nincs. Ha van, az
örök, míg a divat állandóan változik. Viszont a divatból kell felépí-
teni, kialakítva a saját imázst. Különösen fontos ez a közéleti sze-
mélyiségek, politikusok körében. Ezekrõl tartott elõadást Zala-
egerszegen dr. Schiffer Miklós divat- és stílustanácsadó a
Mathias Corvinus Collegium felkérésére.

Dr. Schiffer Miklós



6 Sport

Idén születésnapot ünnepel a
klub, immár 30 éve, hogy Horváth
Csaba 1993-ban hivatalosan meg-
alapította a ZÚK-ot, s vezetõedzõ-
ként azóta is felügyeli a klub szak-
mai munkáját. Az évek során
szakmailag elismert edzõvé vált.
Fáradhatatlan munkája eredmé-
nyeként több úszója szerepelt vi-
lág- és Európa-bajnokságokon, il-
letve szerzett sok országos bajno-
ki címet vagy dobogós helyezést.

A 30. évforduló alkalmából a
Zalaco-Zalaegerszegi Úszó Klub
2023. december 3-án (vasárnap)
barátságos úszóversenyt, vala-
mint találkozót szervez a városi
sport- és tanuszodába, melyre
szeretettel várja minden volt úszó-
ját és azok hozzátartozóit.

TÖBBSZÖR ÁLLTAK TALPRA
A ZÚK-NÁL

A város legelsõ – még 1968-
ban megnyitott – uszodájának re-
konstrukciója 1991-re halasztha-
tatlanná vált. Létesítmény nélkül

maradt az egyesület – mely több
versenyzõt kinevelt az évek alatt –
kénytelen volt megszüntetni mû-
ködését. Néhány úszó azonban a
mostoha körülmények ellenére is
folytatni szerette volna a sportot.

Az akkor már fiatal edzõként te-
vékenykedõ Horváth Csaba fogta
össze a medence nélkül maradt
maroknyi csapatot. Horváth Csaba
így emlékszik a kezdetekre:
„Hétközben az akkori Pais-iskolá-
ba, hétvégéken szülõi segítséggel
Lentibe vagy Nagykanizsára jár-
tunk úszni, hetente talán 1–2 »vi-
zes« edzési lehetõség adódott.
Ezenkívül a strand közlekedõútja-
in futottunk, a füvön erõsítettünk
és lazítottunk, és nagyon vártuk,
hogy kinyisson végre a felújított
uszoda”.

Két évet kellett arra várniuk,
hogy az „új” uszoda megnyissa ka-
puit. A csapatból pedig mindössze
4–5 fõ maradt. Versenyezni azon-
ban szerettek volna, ezért hivata-
losan is klubot kellett alapítani. El-
szántságuknak köszönhetõen az

új egyesület a megnyíló uszodával
együtt, 1993 õszén hivatalosan is
megalakult. Újonnan kellett min-
dent elkezdeni, de lassan érkeztek
új tagok, edzõként pedig Kosaras
Ágnes és Horváth Tamás is csatla-
kozott a csapathoz – akik szintén
mind a mai napig aktívan képzik
az úszókat Zalaegerszegen –, és
az eredmények is kezdtek beérni.

Arra, hogy újra felépüljön a
sportág, megjöjjenek az elsõ or-
szágos sikerek, válogatott keret-
tagságok, így is 5–6 évet kellett
várni. Nem volt tehát véletlen,
hogy amikor jóváhagyást nyert a
zalaegerszegi uszoda átépítése
2019-ben, az úszóklub amellett
kardoskodott, hogy azt úgy való-
sítsák meg, hogy az úszóknak fo-
lyamatosan maradjon edzési le-
hetõségük – az edzõk már tudták,
mit kell elkerülni. Sajnos, 2021 jú-
niusa és 2022 áprilisa között is-
mét medence nélkül találta magát
az úszóklub. A tagság létszáma
20 fõ alá csökkent, s a kitartó csa-
patot 9 hónapon át a zalaszent-
gróti uszoda látta vendégül, aho-
vá Zalaegerszeg városa és a
MÚSZ támogatásával tudtak el-
jutni.

2022 áprilisától azonban a Za-
laegerszegi Úszó Klub Egyesület
birtokba vehette a vadonatúj Zala-

egerszegi Sport és Tanuszodát!
Újra indulhatott a sportélet, s a
megfeszített munka eredménye-
ként mára ismét 100 fõ feletti tag-
létszámmal mûködik a klub. 2007-
tõl kezdve minden aktív évben volt
a klubnak világversenyen is részt-
vevõ úszója.

Mindemellett a klub jelentõs
szerepet tölt be a város úszóéleté-
nek kialakításában, szervezésé-
ben és bonyolításában, hiszen a
versenysport mellett a tömeg-
sportként ûzött úszás, valamint a
rekreációs úszás egyik bázisa is.
2023 szeptemberétõl pedig az
„Úszó Nemzet Program”-ban is
aktív részt vállal, mely évente több
mint 800 helyi óvodás és kisisko-
lás részére biztosítja az úszásta-
nulás lehetõségét.

Az elmúlt 30 év alatt több száz
sportoló tanult meg úszni, és sze-
rette meg a sportágat az 1993-ban
megnyitott fedett uszodában, s a
jelek szerint a tendencia tovább
folytatódik 30 évvel késõbb a Zala-
egerszegi Sport- és Tanuszoda fa-
lai között.

Büszkeséggel tölti el a klub tag-
jait az a tény, hogy az eltelt évek
alatt a Zalaegerszegi Úszó Klub
folyamatosan tudott versenyzõt
adni a korosztályos magyar válo-
gatott keretekbe is.

A 2023-as esztendõ több szempontból is fontos mérföldkõ a
Zalaco-Zalaegerszeg Úszó Klub életében. Egy évvel az új Zala-
egerszeg Sport- és Tanuszoda megnyitása után ez volt az elsõ
év, amikor teljes éves felkészülés után vehettek részt a sportolók
az országos bajnokságokon. Nagy Napsugár révén pedig nyílt ví-
zi Európa-bajnoki érmet is szerzett.

HARMINCÉVES A ZALAEGERSZEG ÚSZÓ KLUB

Elsõként Nyitrán, a 27. alka-
lommal megrendezett olimpiai re-
ménységek versenyén a juniorok-
nál könnyedén jutott a fináléba,
ahol végig vezetve 5 körös elõn-
nyel biztosan elõzte meg a teljes
mezõnyt.  (250.9). 

Ljubljanában állt ismét lõállás-

ba Kálmán Bálint. Résztvevõje a
szlovén I. ligának. Címvédõként itt
is remekül teljesített, végig vezet-
ve, 2513 körrel végzett az élen. A
liga csapatversenyében (Nika Vuk
és Lena Urisk Bakan) csapatával
a 12 klubot felvonultató mezõny-
ben az elsõ helyen végeztek. 

Két külföldi versenyen szerepelt Kálmán Bálint, a ZTE SKK
sportlövõje, a légpuskások mezõnyében.

KÁLMÁN BÁLINT:
KÉT VERSENY, KÉT GYÕZELEM

Mátéffy Gábor a 73 kilósok me-
zõnyében, a junior B korcsoport-
ban remekül versenyzett, négy
gyõzelemmel országos bajnoki cí-
met szerzett korosztályában. A
ZJSE tehetséges versenyzõje pár
hete Zalaegerszegen a felnõttek
mezõnyében végzett a harmadik
helyen.  A Mátéffy Cegléden elsõ
országos bajnoki címét szerezte. 

A serdülõ B korosztályban,
szintén a 73 kilósok mezõnyében,
Verebi Ádám jól teljesített, az ötö-
dik helyen zárt.  A ZJSE sportolója
egy korosztállyal feljebb verseny-
zett, így a megszerzett 5. hely még
értékesebb.

MÁTÉFFY GÁBOR ARANYÉRMES
Cegléden rendezték meg a serdülõ B, junior B korosztály or-

szágos dzsúdóbajnokságát. Az 55 klubot, több mint 200 sportolót
felvonultató versenyen ott volt a Zalaegerszegi Judo SE két ver-
senyzõje is. 

–  Egy természetes folyamat in-
dult be, sokan elmentek továbbta-
nulni – hangoztatta Dala Bernadett,
a ZTE RK elnöke. – Többen ma-
gánéletbeli, munkahelyi okok miatt
leálltak. Nem esünk kétségben a
felnõttcsapat életében – az említett
folyamatok eredményeként – egy-
két év kimaradhat. Nem láttuk értel-
mét, hogy 16–17 éves lányokat in-
dítsunk a felnõttek között. Kevés si-
kerélményhez jutottak volna a baj-
nokságban, ami nem szolgálta vol-
na fejlõdésüket. Abban is bizako-
dunk, hogy a felnõttek közül többen
késõbb meggondolják magukat és
visszatérnek.

–  Maradt az utánpótlásvonal.
Hány csapatot versenyeztetnek,

és idõvel szeretnének felnõtt-
csapatot indítani?

– Jelenleg öt utánpótláskorú
csapatot versenyeztetünk.  A 13
éves korosztálytól felfelé. Az
U–20-as korosztályban van nõi és
férficsapat is. Természetesen idõ-
vel szeretnénk ismét felnõttcsapa-
tot versenyeztetni mind a férfiak-
nál és a nõknél. Bizakodunk, hogy
a tanulás után többen visszatér-
nek a városba, és ismét elkezde-
nek röplabdázni. A másik esé-
lyünk: megkezdtük a röplabda
népszerûsítését a helyi egyete-
men is. Az elmúlt években játszot-
tak nálunk rutinosabb játékosok.
Az utánpótlásvonalat továbbra is
teljes erõvel támogatjuk. Elképzel-

hetõ, hogy már jövõre az U–17-es
korosztály bevonásával felnõttek-
kel, egyetemistákkal kiegészülve
ismét indítunk csapatot a Nemzeti
Bajnokság másodosztályában.
Mellette továbbra is fontosnak tart-
juk, hogy biztos utánpótlásbázisa
legyen a ZTE-nek. Úgy látszik
ezen a vonalon jól teljesítünk, sok
fiatal játékosunk van. Nincsenek
létszámgondjaink.

– Ezek szerint a nõi vonalon

nincsen beiskolázási problémá-
juk?

– A nevelés terén nagyon sokat
jelentett a Liszt-iskola tornatermé-
nek a felújítása. Kezdõdött egy szo-
ros kapcsolat az iskola és a ZTE kö-
zött. Az intézményben a délutáni
szabadidõs foglakozások keretében
a tanulók választhatják a röplabdát
is. A délutáni foglalkozásokat a klub
egyik edzõje tartja. Javarészt 4–6.
osztályos tanulók vesznek részt az
edzéseken. Örvendetes, hogy a je-
lentkezõk között többségben van-
nak a fiúk, az U–13-asoknál 10-en
vannak. Jómagam is bekapcsoló-
dok az edzésmunkába, tartok trénin-
geket a gyerekeknek. Úgy látom, jö-
võre összejön egy 14 fõs fiúcsapat
az U–13-as korosztályban. Akkor
már meglesz hosszú évek után a
második U fiúcsapat. Bizakodom,
hogy szépen haladva a fiúutánpót-
lást is fel tudjuk tölteni. Idõvel pedig
ismét indítunk felnõtt férfi-nõi csapa-
tot a Nemzeti Bajnokságban. 

EGYELÕRE AZ UTÁNPÓTLÁS A FONTOS NÕI RÖPLABDÁBAN
IDÕVEL ISMÉT INDÍTANÁNAK FELNÕTTCSAPATOT

Az elmúlt idényben hosszú idõ után szerepelt a NB-s bajnok-
ságban nõi röplabdacsapat Zalaegerszegrõl. A ZTE RK a másod-
osztályban játszott. A hölgyek az idényben nem töltöttek be meg-
határozó szerepet, de a csapatok többségénél az elsõ évet ismer-
kedésnek szánják. Az idei évben viszont már nem indult a felnõtt
Nemzeti Bajnokságban a ZTE.

Az újonc fiúknál (54 induló)
Gróf Domokos csak a döntõben
kapott ki ellenfelétõl, a második
helyen zárt. Klubtársa, Bóbics
Ádám a bronzérmet szerezte meg.
A lányoknál 42 induló közül Bagosi
Borka a harmadik helyen fejezte
be a versenyt. A kupa másnapján
a serdülõknél az elõdöntõig mene-
telt, ott a késõbbi gyõztestõl kapott
ki, igy újabb bronzéremmel gazda-
godott. Edzõk: Fekete Gábor, Si-
mon Kristóf.

A Zalaegerszegi Vívó Egylet
korosztályos válogatottja Rubin
Mattia, a junior világkupán lépett
pástra a magyar csapat tagja-
ként, Peru fõvárosában, Limá-
ban. A magyar csapat a második

helyet szerezte meg a vkK-n.
Edzõk: dr. Kárpáthy Krisztián,
Fekete Gábor.

Budapesten rendezték meg a Fülöp Mihály Magyar Kupa tõrver-
seny második fordulóját a gyermek, újonc, serdülõ korosztályban.
A versenyen ott voltak a Zalaegerszegi Vívó Egylet fiataljai is.

VÍVÓÉRMEK
ITTHONRÓL ÉS KÜLFÖLDRÕL

Papp Péter egyébként már
„törzsvendégnek” számít az orszá-
gos bajnokságon, az elmúlt 30 év
során egyetlen versenyt sem ha-
gyott ki, ahonnan rendre éremmel
tért haza. Nyíregyházán sem tör-
tént másképp. Bár elsõ gyakorlatát
elrontotta, utána remekül koncent-
rálva 162 kilós összteljesítmény-
nyel, 77 kilós szakítással, 85 kilós
lökéssel bronzérmet szerzett a 61
kilósok mezõnyében.

Az örökifjú sportoló idén nem-
zetközi szinten is remekelt, többek
között aranyérmet szerzett a
masters-világbajnokságon. A nyír-
egyházi bronzérem után meg jöhet
a jól megérdemelt pihenés.

PAPP PÉTER BRONZÉRMES AZ OB-N
Nyíregyházán rendezték meg a felnõtt korosztály országos

súlyemelõ-bajnokságát. Papp Péter, a ZTE szeniorkorú (50 év)
emelõje a fiatalabbak között is helytállt. A kiváló sportoló pedig
gondolkodott, hogy egyáltalán induljon-e a versenyen? Ugyanis
vállsérülése akadályozta felkészülését. Végül az indulás mellett
döntött, mivel, ha nem lép dobogóra, a ZTE-t senki nem képviseli
a versenyen. A másik lehetséges egerszegi induló Varga Martin
Csongor, sérülés miatt nem tudott elindulni.

ZTK FMVas–Szegedi TE
3:5 (3777-3787)

Zalaegerszeg, Bajnokok Ligája
férfi tekemérkõzés a legjobb nyolc
közé jutásért, elsõ találkozó.

Eredmények: Fehér Z. 612–
Zapletán 657, 0:1, Kakuk 710–
Karsai 646, 1:1, Járfás Sz. 589–
Kozma 628, 1:2, Pintér 566–Kiss

598, 1:3, Nemes 693–Szél 671,
2:3, Farkas Á. 607–Jovitic 587,
3:3.

A több ütött fáért járó két pontot
a Szeged kapta, így alakult ki a
3:5-ös végeredmény.

A hazai csapatnál sérülés miatt
mindössze hat játékos állt Fehér
László rendelkezésére. Többen

betegen vállalták a játékot. Hazai
oldalon Kakuk és Nemes extrán
dobott, mindhiába, a két 600 fa
alatti teljesítmény nemzetközi
szinten nem fért bele. Ennek elle-
nére esély volt a hazai gyõzelem-
re, de az utolsó dobásoknál fordí-
tott a Szeged. A hazai vereség el-
lenére van még esélye a hazai

csapatnak a to-
vábbjutásra, mivel
a belsõ szettpon-
tok tekintetében
jobban állnak, mint
a Tisza-partiak.

Fehér László, a
ZTK FMVas edzõ-
je: – Éppen csak ki
tudtunk állni a mér-
kõzésre. Kakuk és
Nemes remekül
teljesített. Nem ad-
juk fel, ha a vissza-
vágón bármilyen
különbséggel nye-
rünk, mi jutunk to-
vább.

ELÕNY A VENDÉGEKNÉL

Kakuk Levente 700 fa felett dobott.

Bagosi Borka


